
Beantwoording technische vragen PAB – realisatie inlooplocatie 

jongeren Kraaihoek 
 

Vraag          

In het verleden is er een soos geweest in het gebouw van de postduivenvereniging. Waarom is deze 

locatie in de beoordelingsmatrix “bij voorbaat ongeschikt” genoemd? Toentertijd mocht de jeugd 

daar wel vertoeven. Hopelijk is men er niet vanuit gegaan dat er in dat gebouw duiven rondvliegen.  

Antwoord 

De postduivenvereniging ligt officieel niet in de wijk Kraaihoek en jongeren hebben ook aangegeven 

dat ze dit zo ervaren. Daarnaast is het een plek die jongeren niet als hun eigen plek zullen ervaren 

aangezien er een andere bestemming is van het pand. Uiteraard zijn we er niet vanuit gegaan dat de 

duiven in het gebouw rondvliegen, maar wel in de nabijheid aanwezig zijn. Daarnaast was er enige 

angst voor een allergische reactie.   

 

Vraag 

Ook de ruimte naast de RK kerk was in het verleden wel geschikt om de jeugd op te vangen. Waarom 

is deze locatie nu niet geschikt? 

Antwoord 

Met betrekking tot de kerk is die minder geschikt bevonden vanwege onderstaande argumenten die 

ook in het rapport staan beschreven. 

•           Jongeren hebben aangegeven dat ze het niet fijn vinden in een kerk te 'chillen'. Ze vinden het  

             ook niet respectvol naar de kerk toe 

•           De uitstraling van een kerk is niet uitnodigend voor jongeren 

•           Tegenover de kerk is de vluchtelingenopvang (Seringenstraat) gevestigd. Het jongerenwerk   

             betwijfelt of het verstandig is om deze doelgroepen te mixen. Er bestaat namelijk een grote  

             kans dat de jongeren van de vluchtelingenopvang hier ook komen 'chillen' 

•           Gezien de gevoeligheid van de Seringenstraat bij de omwonenden is er kans op extra kritiek  

             wanneer in dezelfde straat een inloop wordt gerealiseerd 

 


